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Vilket fantastiskt väder vi fick, och vilken uppslutning, hörde siffran 165st!  
 
Förhandsanmälningarna var ju inte så många men jag tror att folk väntar på det fina vädret och då spelar 
inte den förhöjda avgiften inte någon roll. 
 
Rallygeneralerna genom alla Kungsrallyn har ju skött uppgiften med bravur, så även denna gång, med vår 
nya general Kent Elofsson som ansvarig.  
Man får ju heller inte glömma att tidigare Generaler- Majorer- Löjtnanter- och meniga fortfarande är en 
ovärderlig hjälp i utförandet och stöttandet i Kungsrallyt. 
 
Själv tyckte jag att pilningen fungerade alldeles utmärkt, liksom alla tidigare år och att banan gick på "för 
oss kända vägar, men vi hörde flera som sa att vägen ner förbi sjöarna var otroligt vacker, vädret gjorde 
säkert sitt till. 
 
Enda minuset var att "Hedbergs kamera behagade ge upp" så det blev bara fyra kort, men hoppas på att 
fler tog kort så det är bara att fylla på. 
 
Man får tacka för ett fint genomfört Kungsrally och hoppas att nu när Kent är varm i kläderna kan se fram 
emot en 10-15 års period. 
  
Hälsningar Lisbeth & Lennart. 



 
 

 



 


